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Z á p i s n i c a 

 

z rokovania 8. zasadnutia Miestnej rady mestskej časti Bratislava-

Petržalka konaného  

dňa 05. 12. 2023 

 

v zasadacej miestnosti Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka, 

Kutlíkova č. 17, Bratislava, 8. posch., č. dverí 816. 

 

 

Začiatok rokovania: 10:49 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: Michal Sabo, Pavol Záhradný, Milan Vetrák, Polat Elalmis, Zuzana Kolman 

Šebestová (kvôli pracovným povinnostiam meškala a prišla 09:58 hod.) 

 

Otvorenie zasadnutia: 

Miestna rada sa pri počte 5 prítomných členov kvôli neuznášaniaschopnosti neotvorila 

podľa plánovaného času o 09:00 hod.  

 

O 09:58 hod. sa zvýšil počet členov na 6 prítomných, a vicestarostka Jančoková otvorila 

zasadnutie o 10:49 hod. 

 

Schválenie a návrhy na zmeny programu: 

Poslanec Kuruc navrhol zaradiť bod č. 27: Návrh na odvolanie a vymenovanie členov 

dozornej rady obchodnej spoločnosti Športové zariadenia Petržalky, s. r. o.; 

 

vicestarostka Jančoková navrhla zaradiť bod č. 9: Návrh Dodatku č. 6 k Zásadám 

hospodárenia a nakladania s majetkom mestskej časti Bratislava-Petržalka a s 

majetkom zvereným jej do správy hlavným mestom SR Bratislavou; 

 

ďalej navrhla zaradiť bod č. 10: Návrh na kúpu bytu č. 3 na 4. poschodí a nebytového 

priestoru 3 – garáže, v administratívnej budove na ulici Ondreja Štefanka 2, v k. ú. 

Petržalka, pre mestskú časť Bratislava-Petržalka; 

 

a navrhla zaradiť bod č. 11: Návrh na zmenu výšky nájomného nebytových priestorov v 

objekte MŠ Macharova č. 1, Bratislava, v k. ú. Petržalka, pre Súkromnú základnú 

umeleckú školu. 

 

Za program aj s návrhmi na zmeny sa hlasovalo ako za celok. 

 

Hlasovanie: prítomných 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – program bol schválený. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

p. Jakub Kuruc, 

p. Adam Sarlós, 

 

Hlasovanie: prítomných 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – overovatelia boli 

schválení. 
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K bodu č. 1 

Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

k 30.11.2023 

Pani vicestarostka Jančoková prešla materiál bez úvodného slova, ihneď vyzvala poslancov 

k rozprave. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-Petržalka 

rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu 

Na základe aktuálneho prehodnotenia plnenia rozpočtu mestskej časti a výhľadu hospodárenia 

do konca roka 2023 je predkladaná informácia o výdavkoch mestskej časti, ktoré sú 

realizované v roku 2023 z prostriedkov rezervného fondu a predpokladáme, že nebudú 

vyčerpané. Niektoré investičné akcie schválené na realizáciu v roku 2023 a preto 

rozpočtované na rok 2023 nebudú v tomto roku ukončené alebo finálne zrealizované. 

Nakoľko ide o výdavky financované z prostriedkov rezervného fondu a ich realizácia sa 

predpokladá až v nasledujúcom roku 2024, je potrebné ich rozpočtovou úpravou vrátiť do 

rezervného fondu tak, aby mohli byť zapojené do „návrhu rozpočtu na rok 2024“, alebo aby 

mohli byť zapojené do rozpočtu na rok 2024 už v prvých mesiacoch budúceho roka. V 

opačnom prípade bude možné s nimi nakladať, t. j. zapojiť ich do rozpočtu v roku 2024 až po 

schválení záverečného účtu mestskej časti za rok 2023. 

 

Navrhovaná úprava rozpočtu predpokladá zníženie príjmov a výdavkov rozpočtu o rovnakú 

čiastku. V príjmovej časti ide o zníženie príjmových finančných operácií, konkrétne prevod 

finančných prostriedkov z rezervného fondu. Vo výdavkovej časti rozpočtu je potrebné znížiť 

kapitálové výdavky rozpočtované z prostriedkov rezervného fondu. Ide o výdavky, ktoré budú 

realizované až v roku 2024. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3 

Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024 s výhľadom do roku 

2026 

Návrhom materiálu je schválenie rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024 s 

príjmami a výdavkami v čiastke 65 262 157 EUR; použitie rezervného fondu mestskej časti 

na rok 2024 v celkovej čiastke 2 570 683 EUR; poverenie starostu upravovať v priebehu roka 

záväzné ukazovatele a vykonávať rozpočtové opatrenia na rok 2024: 

1. v plnej výške v prípade účelovo určených finančných prostriedkov poskytnutých zo 

štátneho rozpočtu, z Európskej únie a iných prostriedkov zo zahraničia poskytnutých na 

konkrétny účel, z rozpočtu iného subjektu verejnej správy a účelovo poskytnutých darov 

2. vykonávať presun rozpočtovaných príjmov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa 

nemenia celkové príjmy 

3. vykonávať presun rozpočtovaných výdavkov medzi programami do výšky 10 % a medzi 

podprogramami a prvkami v rámci jedného programu do výšky 20 % pri zabezpečení 
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vyrovnanosti alebo prebytku bežného rozpočtu, pričom pri dodržaní % limitu sa vychádza zo 

schváleného rozpočtu celého programu, z ktorého resp. v rámci ktorého sa vykonáva 

jednotlivý presun 

4. vykonávať rozpočtové opatrenia zmenou príjmov a výdavkov pri zabezpečení vyrovnanosti 

alebo prebytku rozpočtu do výšky 50 000 EUR. 

 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslanec Kuruc uviedol, že sa zdrží hlasovania, pretože žiada o doplnenie materiálu. 

 

Vicestarostka Jančoková chce, aby sa poslanci dohodli a chce aby sa materiál dopracoval. 

 

Hlasovanie: prítomných 6, za 1, proti 0, zdržal sa 5, nehlasoval 0 – návrh nebol schválený. 

 

 

K bodu č. 4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. ..../2023 o miestnych daniach na území 

mestskej časti Bratislava-Petržalka a o podrobnostiach poskytovania elektronických 

služieb na úseku miestnych daní 

Materiál predstavila pani Grečová, vedúca finančného odd. Materiál predstavuje návrh 

nového všeobecne záväzného nariadenia. Návrh VZN o miestnych daniach odráža všetky 

zákonné zmeny, doplnenie a upresnenie druhov daní a poplatkov a úpravu sadzieb daní a 

poplatkov, ktoré boli prepočítavané v čase prechodu zo slovenskej koruny na euro, pričom 

odvtedy došlo k výrazným ekonomickým a hospodárskym zmenám a od uvedeného obdobia 

mestská časť miestne dane a poplatky neupravovala. Vo VZN navrhujeme v zmysle novej 

právnej úpravy upraviť aj podrobnosti o elektronickej komunikácii a o poskytovaní 

elektronických služieb. 

  

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 5 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka o 

poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Materiál predstavila vicestarostka Jančoková. Materiál predstavuje návrh nového všeobecne 

záväzného nariadenia. Návrh VZN o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka je predkladaný na základe dohody pracovnej skupiny poslancov 

miestneho zastupiteľstva a mestskej časti Bratislava-Petržalka. Najdôležitejšou zmenou v 

tomto návrhu VZN je doplnenie poskytovania finančnej dotácie na činnosť. Hlavným účelom 

poskytovania dotácií na činnosť bude najmä na prevádzkové náklady žiadateľa dotácie. 

Dotácie na projekty a dotácie vo forme refundácie zostávajú zachované ako doposiaľ. 

 

Od roku 2020 platí v mestskej časti Bratislava-Petržalka VZN č. 16/2020 o poskytovaní 

finančných dotácii z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka. Vzhľadom na rozsah 

niekoľkých novelizácií a potrebu doplnenia niektorých zmien, predkladajú po odporučení 

právneho oddelenia návrh nového VZN. 

 

Následne sa prešlo k rozprave. 
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Rozprava: 

Poslanec Sarlós je veľmi rád, že všetky pripomienky, ktoré mali poslanci, boli do materiálu 

zapracované. 

 

Hlasovanie: prítomných 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 7/2020 zo dňa 16. septembra o 

poskytovaní dotácií pre veľké športové kluby z rozpočtu mestskej časti Bratislava-

Petržalka 

Materiál predstavila vicestarostka Jančoková. Týmto VZN, ktorým sa mení VZN č. 7/2020, 

chceme vytvoriť podmienky na poskytovanie dotácií za účelom podpory detí, ktoré športujú v 

registrovaných kluboch vo veku od 5-23 rokov, a to nie len v tzv. veľkých športových 

kluboch, ale aj v malých športových kluboch, ktoré majú menšiu členskú základňu. Túto 

zmenu VZN predkladáme aj z dôvodu zavedenia pravidelnej kontroly dochádzky jednotlivých 

členov veľkých ako aj malých športových klubov, ktorá by sa realizovala na tento účel 

vytvorený elektronický dochádzkový systém. 

 

Dochádzkový systém vytvorí a bude prevádzkovať mestská časť Bratislava-Petržalka a 

následne ho sprístupní klubom, ktorí žiadajú o dotáciu. Kontrolu dochádzky jednotlivých 

členov každého klubu bude vykonávať príslušný zamestnanec miestneho úradu každý mesiac. 

Podmienkou pre vyplatenie dotácie bude správne, pravdivé a úplné vedenie tejto elektronickej 

dochádzky. Navyše pri malých športových kluboch bude vedenie dochádzky rozhodujúce pre 

určenie (výpočet) poskytnutej dotácie. Žiadateľovi, ktorý bude evidovať športujúce deti cez 

dochádzkový systém v súlade s nastavenými podmienkami, bude vyplácaná schválená 

dotácia, a to po častiach – v stanovených termínoch. 

 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslanec Sarlós uviedol, že finančná komisia neschválila tento návrh, dôvody boli, že nie je 

možné kontrolovať dochádzku, podľa jeho slov poslanec Záhradný uviedol, že evidencia nie 

je opodstatnená. Obsahovo však materiál klubu nevadí, bol by ale rád, ak by sa tento systém 

viac otestoval. V materiáli žiadajú doplniť prechodné ustanovenie, VZN bude účinné od 1.1. 

2025. 

 

Vicestarostke Jančokovej nie je jasné ako by sa donútilo k dodržiavaniu dochádzky na 

prechodné obdobie. 

 

Vedúca právneho ref. p. Petríková uviedla, že od dochádzky bude pri malých športových 

kluboch  závisieť výška dotácie, ktorá sa klubu poskytne. 

 

Poslanca Kuruca zaujíma, či je možné uviesť do VZN účinnosť od 1.1.2025 iba na paragraf 

a článok, ktorý rieši novú schému, ostatné by od 1.1.2024 zostali tak ako je uvedené, s tým že 

starosta môže napríklad uviesť k veľkým športovým klubom do zmluvy, že v prípade 

spustenia testovacej fázy budú kluby povinne sa podieľať na testovaní, inak nedostanú 

financie na ďalší kvartál – dochádzka a informácie v nej nebudú v roku 2024 ovplyvňovať 

výšku dotácie. 
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Vicestarostka Jančoková navrhla, aby podmienka dochádzky bola účinná od polroka. 

Pani Petríková uviedla, že možné je všetko, avšak treba to nadefinovať do VZN. Avšak 

polroka je problém, pretože vo VZN sú uvedené termíny – do 31.1.2024 si kluby musia podať 

žiadosť. 

 

Poslanec Sarlós uviedol, že veľké športové kluby ostávajú v pôvodnom fungovaní, ale 

v prvom polroku ich podmienkou bude dochádzka – testovacia. Za podmienky, že MČ im 

dodá dochádzkový systém, sú povinní sa zúčastniť na testovaní. Malé športové kluby budú 

mať dochádzku až od polroka. 

 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Petržalka sa dohodla že na Miestne zastupiteľstvo 

pripraví pozmeňujúci návrh, ktorý upraví podmienky, ktoré boli spomenuté počas rokovania. 

Materiál schvália v pôvodnom znení s pripomienkami. 

 

Hlasovanie: prítomných 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č.... z..., 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2023 zo dňa 14. 03. 2023 o 

určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-

Petržalka 

Materiál predstavila pani Garanová, poverená vedením oddelenia školstva. Predložený návrh 

nového všeobecne záväzného nariadenia navrhujeme schváliť, nakoľko zákonní zástupcovia 

detí základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti prejavili záujem o podávanie 

desiaty ich deťom:  

ZŠ Gessayova 2 – 141 detí,   

ZŠ Nobelovo námestie 6 – 82 detí, 

ZŠ Pankúchova 4 – 106 detí, 

ZŠ Budatínska 61 – podľa záujmu zákonných zástupcov detí. 

 

Úpravy výšky príspevkov zákonných zástupcov detí v školách a školských zariadeniach  

sú uvedené v osobitnej časti dôvodovej správy. 

 

Vicestarostka Jančoková podala pozmeňujúci návrh v §10. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

O 11:40 pani Jančoková z dôvodu zníženia počtu členov Miestnej rady (5) skonštatovala, že 

je Miestna rada neuznášaniaschopná. 

 

 

Miestna rada sa zhodla na tom, že sa už nebude zvolávať ďalšie zasadnutie do času Miestneho 

zastupiteľstva. 
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Následne vicestarostka Jančoková ukončila rokovanie. 

 

Koniec rokovania: 11:40 hod. 

 

 

 

 

 

 

______________________________ 

Ing. Ján Hrčka 

starosta 

 

 

 

 

 

______________________________ 

Mgr. Petra Vančová 

vedúca kancelárie starostu a prednostu 

 

 

 

 

 

______________________________                               ______________________________ 

                  Jakub Kuruc                                                                      Adam Sarlós 

 

 

 

 

Pripravila: 

 ______________________________ 

Mgr. Dominika Lieskovcová 


